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Udlændinge- og Integrationsudvalget 

Folketinget 

Christiansborg 

1240 København K 

Udlændinge- og Integrationsudvalget har den 15. december 2017 stillet følgende 

spørgsmål nr. 223 (alm. del) efter ønske fra Magni Arge (T) til udlændinge- og 

integrationsministeren, som hermed besvares. 

 

Spørgsmål nr. 223: 

 

Kan ministeren oplyse, hvor mange ansøgninger om statsborgerskab Udlændinge- 

og Integrationsministeriet modtager fra folk, der opholder sig på Færøerne? Hvor 

mange af ansøgerne bliver godkendt, hvor mange får afslag, og hvor lang tid tager 

sagsbehandlingen? 

 

Svar: 

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet kan oplyse, at det ikke er muligt at 

foretage retvisende udtræk af data fra ministeriets sagsbehandlingssystemer 

vedrørende opholdssted for de personer, der søger om dansk statsborgerskab.  

 

Udlændinge- og Integrationsministeriet kan supplerende oplyse, at for at kunne 

identificere de sager, der vedrører ansøgere om dansk statsborgerskab, der 

opholder sig på Færøerne, vil det kræve en manuel gennemgang af et meget stort 

antal sager, hvilket ministeriet af ressourcemæssige årsager ikke har fundet 

anledning til at iværksætte.  

 

 

Inger Støjberg  
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Anette Görtz 
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